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Interpelacja 

W sprawie likwidacji pododdziału patologii ciąży w Szpitalu im. Franciszka Raszei 

 

W związku z doniesieniami medialnymi i kulisowymi chciałabym uzyskać informację na temat 

reorganizacji/likwidacji pododdziału patologii ciąży w Szpitalu im. Franciszka Raszei. W związku 

z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1. Kto będzie prowadził nowy oddział stopy cukrzycowej? 

2. Jakie było obłożenie (ilość zgłoszeń) osób ze stopą cukrzycową w szpitalu Raszei? 

3. W jaki sposób prywatne podmioty działające na terenie szpitala rozliczają się ze Szpitalem? 

Czy korzystają ze szpitalnego sprzętu? Ile jest takich podmiotów? 

4. Oficjalne obłożenie na pododdziale patologii ciąży wynosi 40%. Czy liczone jest ono według 

zajętości łóżek w nocy? Co z kobietami, które przychodzą do szpitala na jednodniowe 

zabiegi/są przenoszone na inny oddział? Jak są liczone w statystykach? Ile ogólnie było 

zgłoszeń kobiet na oddział patologii ciąży w ostatnim roku? 

5. Czy to prawda, że części pracownikom oddziału ginekologiczno – położniczego nie są 

przedłużane kontrakty? Jaka była ilość pracowników (lekarzy, położnych, pielęgniarek) w 

roku 2020,2021,2022 i jaki jest plan zatrudnienia na roku 2023? 

6. Czy kontrakt z NFZ w ramach Oddziału Chirurgii Ogólnej i Minimalnie Inwazyjnej został 

zrealizowany w 100%? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

(-) 

Klaudia Strzelecka 

 

 


